

Product Information Sheet

Reference:		
Reference:		

流動數據產品 / Mobility Data Products

加到数缘连回 / MODIII	y Data Housels	
牌子/ Brand	ZTE	
型號 / Model	ZTE S61 Pro	
原產地 /Place of	中國 China	
manufacture	VI.	
主要功能 /	1. 設計輕巧方便攜帶,榮獲 Red Dot Design Award 設計大獎 ^注	
Key features	2. 支援 iOS 及 Android 智能手機*	
	3. 藍牙連接,撥打天通衛星電話&	
	4. 多重定位,精准發送定位資訊	
	5. 左旋圓極化天線技術,大幅提升天線增益及覆蓋角度	
	6. 緊急救援,一鍵呼叫:支持自定義短信、通話 SOS 一鍵觸發	
	7. IP68防水防塵級別	
	1. Lightweight and portable design, awarded the Red Dot Design Award Note	
	2. Supports iOS and Android smartphones *	
	3. Bluetooth connectivity for making satellite phone calls &	
	4. Multiple positioning for accurate location information transmission	
	Left-hand circular polarization antenna technology significantly improves antenna gain and coverage angle	
	6. Emergency rescue with one-touch calling: supports customizable SMS and call SOS triggers	
	7. IP68 waterproof and dustproof level	
	注:S61 Pro是榮獲Red Dot Design Award設計大獎的S60 Pro的海外版	
	*支援 iOS 版本 13 或以上,Android 版本 7 或以上之手機。	
	& ZTE 中興衛星通 S61 Pro 需配備已登記天通衛星通訊增值服務之專用SIM卡,方可連接	
	衛星網絡。每張專用SIM卡只能於指定國際行動裝置識別碼(IMEI)之 ZTE 中興衛星通 S Pro 使用。 如本公司合理地相信客戶於其他手機或裝置使用該專用SIM卡,本公司可 會立即暫停或終止服務而毋須作事先通知。如客戶因不遵守這指定條例而被終止服 務,客戶須向本公司繳付提前終止費用。	
	Note: The S61 Pro is the overseas version of the S60 Pro, which won the Red Dot Design	
	Award for design.	
	* Support iOS version 13 or above, Android version 7 or above.	
	& The ZTE Satellite S61 Pro must be equipped with a dedicated SIM card registered for the Tiantong Satellite Value-Added Service to connect to the satellite network. Each dedicated	
	SIM card is restricted to use only with the ZTE Satellite S61 Pro specified by the International	
	Mobile Equipment Identity (IMEI). If the company reasonably believes that the customer is using the dedicated SIM card in other phones or devices, the company may immediately	
	suspend or terminate the service without prior notice. Should the service be terminated due	
	to the customer's non-compliance with these specified regulations, the customer is required	
	to pay an early termination fee to the company.	
有關天通服務使用 教學詳情,請掃描 二維碼	風光彩 風	
For user guide,	YTA. 14674AY)	
please scan QR code		
for details		
	20042000 (Be/201)	
	<u>4457</u> 4444 4444 4444 4444 4444 4444 4444 4444 4444 4444 4444	



由44岁/主4公/	70回7や7年1六	/tc = \z-z-\z-z-\
數據傳輸/	網絡埋按	衛星通訊/ satellite communication
制式		Rx: 2170-2200MHz
		Tx: 1980-2010MHz
-	transfer/network	
	onnectivity protocol	
配套 / Pack	kaging List	1 x 中興衛星通 S61 Pro/1 x ZTE S61 Pro
		1 x 掛繩 / 1 x Hanging Rope
		1 x USB 線/1 x USB cable
		1 x用戶指南/ 1 x User Guide
產品價格/ Price		請參照銷售備忘錄/發票
		As per Sales Memo/Invoice
附加費 / Additional		指定地區/地址(如離島)有可能需付額外送貨附加費
Delivery Ch	narge	Additional delivery charge may be added for specific area/location (e.g. outlying island)
保修人身份	分 /	香港星辰博智科技有限公司
Identity of repair HO		HONGKONG STAR BUZZ TECH CO., LIMITED
service provider		
保修地址/	/ Repair	消費者售後服務郵箱:roy@westarbuzz.com
service address		消費者售後聯繫電話:+852 6748 4088 / +852 9684 7985
		營業時間:星期一至星期五 (10:00 - 19:00, 午飯時間:12:00 - 14:00)
		消費者售後維修地址:香港九龍觀塘鴻圖道 76 號聯運工業大廈 2 樓 F 座
		Customer Service Email: roy@westarbuzz.com
		Customer Service Contact Number: +852 6748 4088 / +852 9684 7985
		Business Hours: Monday-Saturday (10:00–19:00, Lunch 12:00–14:00)
		Customer Service Address: 2F Joint Venture Factory Building, 76 Hung To Road, Kwun Tong,
		Kowloon, Hong Kong
換貨政策 /	/ Exchange	你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次,詳情
policy		請參閱銷售單 之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within
		14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops.
		Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.
口炉田	→ 14k	
保修期	主機	1年1year
Warrant	Main unit	
y period	配件	充電器:一年 Adaptor: 1 Year
	Accessor	電池:6 個月 Battery: 6 Months
	V	电/心・U 個月 Dattery. D Months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123,

http://hkcsl.com